
 

 

Agenda MR vergadering woensdag 10 mei 2023 

 
• Locatie: Meerwijkweg 

• Tijd: 20.00 - 22.00 uur 

• Notulist: Pim  

• Afwezig:  

 

Onderwerp Tijd Inhoud/ 

Toelichting 

 Notulen 

1. Opening 5    

2. Vaststellen 

Notulen 

5  Opmerking Joyce over de 

lokalen van de Zeis (punt 7 

locatieplan), Notulen worden 

aangepast door Wappie en 

daarna vastgesteld. Joyce zet 

ze op de website 

3. Mededelingen 5  Vraag of er opmerkingen zijn 

geweest over de brief die naar 

Signum is gegaan. 

 

Jorg geeft aan dat Signum heeft 

aangegeven dat het niet 

gebruikelijk is dat MR contact 

heeft met de wethouder en 

vindt dit ook niet wenselijk. 

 

Bart Rademaker van 

onderwijshuisvesting heeft deze 

week “toevallig” contact gehad 

met Jorg en er komt 

waarschijnlijk een scenario 

onderzoek. Dit stond eigenlijk 

gepland in 2024. 

 

4. Instemming 

formatie 

2023/2024 met 

financiële 

onderbouwing 

 

20 Ingestuurd door Jorg  

Ter instemming 

Jorg legt de Formatie uit.  

Voorkeuren groepen 7 en 8 en 

met de ouders van de groepen 

7 is besproken wel of niet 

husselen.  

 

Keuze is gemaakt voor 15 

groepen dus keuze voor 2 

groepen 8 

 

Specialisten:  

Alle specialisten krijgen nu 0,1 

voor hun taken buiten de groep. 

Waar nodig kan gekeken 

worden om dat op te plussen 

naar 0,2. Dit is afhankelijk van de 

doelen van komend jaar. 

Er is nog 0,6 dat nog ingevuld 

kan worden.  



 

 

 

Er zijn verschillende voorbeelden 

besproken om het verder uit te 

leggen.  

 

Er is aangegeven dat het niet 

wenselijk is om 3 leerkrachten 

voor één groep te hebben. Jorg 

geeft aan hier zeker rekening 

mee te houden.  

 

Er wordt ingestemd met de 

formatie door iedereen. 

5. Invulling 

specialisten, 

gymdocenten, 

conciërge 

5 Stand van zaken t.a.v. 

vacatures taal en gedrag 

specialist, gymdocent en 

aantrekken conciërge 

Gymdocent 

Er waren 5 kandidaten voor 

deze functie. Hiervan zijn er 3 op 

gesprek gevraagd. Uiteindelijk 

bleven er 2 over waarvan er 1 

had aangegeven fulltime te 

willen werken.  

De keuze is gemaakt met 

degene die 2 of 3 dagen wil 

gaan werken.  

Gesprekken met Signum zijn nu 

in volle gang m.b.t. 

arbeidsvoorwaarden. 

 

Specialist: Gedrag en Taal. 

Procedure start komende week. 

Interne vacature en daarna ook 

gesprekken.  

 

Vraag: wat als het een collega is 

die nog een opleiding moet 

volgen. Kunnen we zo lang 

zonder een gediplomeerd 

iemand of met de extra kennis 

die hiervoor nodig is? 

-> Het is mogelijk om expertise bij 

Signum te vragen als dat 

wenselijk is. Hiervoor is het 

expertisecentrum van Signum. 

 

Jorg geeft nog extra uitleg over 

de gedragsspecialist.  

 

Conciërge: Jorg is aan het kijken 

wat daar mogelijk is. Er word 

gekeken om dit samen met ’t 

Schrijverke te doen. Één 

conciërge voor twee scholen. 

’t Schrijverke is op dit moment 

nog niet zo ver om daarover 

een beslissing te nemen. 

 

 



 

 

6. Locatieplan 

/luchtventilatie 

10 Stand van zaken. 

Reacties binnen op brief 

en/of bericht? 

Er is veel gebeurd! 

Na het krantenartikel is er 

contact geweest met 

Caleidoscoop. Zij en Jorg waren 

niet op de hoogte van dit artikel. 

Wat te doen met 3 gebouwen 

en 2 scholen… Is fusie een 

optie? Dit gaat onderzocht 

worden.  

 

Er zijn weinig tot geen reacties 

gekomen naar aanleiding van 

het artikel en het artikel in de 

Stempel. Jorg heeft geen 

vragen van ouders gehad maar 

wel vragen van 2 collega’s. 

Mensen van de MR hebben 

geen reacties of vragen 

gekregen. 

 

Jorg wil wel nadenken Wat als…. 

In hoeverre is het mogelijk om 

zelf gaan regelen dat alle 

leerlingen naar of de  MWW of 

de Zeis gaan. Dit zonder overleg 

met gemeente.  

(We kunnen niet 15 groepen 

blijven bemannen. Klassen 

worden kleiner, kosten groter). 

 

Bovenstaande is niet het 

wenselijke scenario geeft Jorg 

aan. Deze keuze wordt dan wel 

eerst besproken met Signum. 

Jorg geeft aan dat er wel een 

beweging moet komen.  

 

Binnenkort wel scenario- 

onderzoek door gemeente zoals 

aan het begin van de 

vergadering besproken is. Dit 

wordt nu naar voren gehaald. 

Wanneer is niet bekend.  

 

 7 Evaluatie 

rapportage 

structuur,  

10 Update, herijking tijdspad Tevreden over 

ontwikkelingsgericht schrijven. 

Hier gaan we zeker mee door.  

Beoordelingen zijn ook soepel 

verlopen en goed ontvangen.  

 

De vraag is nog: Wat te doen 

met de foto, video en digitaal 

rapport.  

 

Wat met Mevolution. Gaan we 

daar op investeren?? Tot nu toe 

hebben we hier kosteloos mee 

mogen werken. Als we hier mee 



 

 

door willen, moeten we er voor 

gaan betalen. 

 

Pauzeknop blijft ingedrukt tot 

volgend schooljaar. Dit ook 

omdat collega’s die “de kar 

trokken” ziek of weg zijn. 

Volgend schooljaar wordt 

bekeken hoe we verder gaan.  

 

Toevoeging in rapport over IEP. 

Beschrijving over wat de 

maximale haalbare score per 

leerjaar is. Joyce vraagt dit aan 

Sanne v. der Burgt. 

 

(8)  Evaluatie KCP 

Zorgstructuur 

en SOP 

 

10 Opnieuw inplannen met 

korte toelichting  

 

IB is nu niet uitgenodigd voor de 

vergadering. Ze worden 

uitgenodigd voor de 

vergadering van 27 juni. 

Uitleg over de voortgang van de   

Sop. 

Hilde gaat ze uitnodigen. 

8 Huishoudelijk 

en MR 

reglement 

10 Ook wie de taak van de 

verkiezing MR leden op zich 

neemt 

Huishoudelijk regelement is wel 

aanwezig. Deze moet wel goed 

bekeken worden.   

Opmerking: 

Nu worden de stukken te laat 

aangeleverd. Er is weinig tijd om 

het door te nemen.  

 

9. Rondvraag/ 

actielijst 

10  Er Zijn nog 2 vergaderingen dit 

schooljaar. 

8 juni zonder Jorg 

27 juni met hele MR 

 

 Volgende 

vergadering 

 * Datum: donderdag 8 juni 

* Notulist: Joyce 

* Tijd: 20 uur – 22 uur 

 

 

* Datum: donderdag 27 juni 

* Notulist: Wappie 

* Tijd: 20 uur – 22 uur 

Agendapunten volgende 

vergaderingen 

 

• Joyce volgende keer 

notuleren 8 juni 

• Zorgstructuur en SOP, 

uitnodigen IB-er(s)? 

Hilde gaat dit doen voor 

27 juni 

• Evaluatie KPC 

• Huishoudelijk en MR 

reglement 

• Hilde maakt 

vergaderschema. 

• Vergadering zonder 

directie evaluatie doelen 

schooljaar 22 23 



 

 

 

• Eerste vergadering 

volgend schooljaar 

rapportage bespreken. 

Hoe verder met foto en 

video en digitale rapport. 

 

• Begin schooljaar moeten 

er verkiezingen 

uitgeschreven worden. 

Hilde en Joyce gaan dit 

samen doen.  

 


